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La sessió plenària del Consell Insular de Formentera celebrada avui, ha aprovat qüestions com
l’aprovació de la Comissió Específica d’Arqueologia o la celebració de l’any 2013 com a any
Marià Villangómez, en homenatge a aquest poeta de les Pitiüses. Les qüestions més
destacades han set l’aprovació de dos mocions d’urgència relatives al Servei del SEPE (Inem)
a Formentera i a l’avantprojecte per a  la modificació de la Llei de Costes, on es contempla una
disposició addicional per a l’illa de Formentera de caràcter excepcional, per mor de l’especial
configuració geològica de l’illa.

  

En primer terme, s’ha procedit a la presa de possessió del nou conseller del Partit Popular,
Jesús Villar, en substitució de l’anterior consellera Vicenta Cervera.  Seguidament s’ha donat
compte de l’entrada en vigor d’ordenances i reglaments i s’ha procedit a debatre la part
resolutiva, on els tres primers punts de l’ordre del dia relatius a la reordenació de diverses
parcel·les, s’han aprovat per majoria absoluta, amb el vot del Grup Independent en contra.

  

L’aprovació per unanimitat de la creació de Comissió Específica d’Arqueologia del Consell
Insular de Formentera, com a òrgan consultiu en matèria d’arqueologia a l’àmbit territorial i
competencial d’aquesta illa, permetrà dur a terme una bona gestió del patrimoni arqueològic
amb un correcte assessorament en tots aquells assumptes relacionats amb aquesta disciplina
científica. 

  

L’altra qüestió aprovada per unanimitat ha estats l’adhesió del ple del Consell Insular de
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Formentera a la declaració de l’any 2013, Any Villangómez, proposada per l’Institut d’Estudis
Eivissencs, amb motiu del centenari del naixement d’una de les figures literàries més rellevants
dels darrers anys dins l’àmbit de parla catalana. L’objectiu és col·laborar en la difusió d’aquesta
efemèride, de l’obra i de la figura de Marià Villangómez en les activitats que es duguin a terme
per a tal finalitat.

  

Aprovades aquestes qüestions, s’han presentat les dos mocions d’urgència. La primera,
presentada pel Partit Popular, ha estat la relativa al Servei estatal del SEPE, organisme que
tramita les prestacions dels nous aturats de final de la temporada turística, i que ha decidit de
forma unilateral deixar de prestar els seus serveis a l’illa.

  

Fins l’any passat, funcionaris del SEPE a Eivissa es desplaçaven 5 dissabtes durant els mesos
de novembre i desembre a l’oficina del SOIB de la nostra illa. El SEPE ha informat que ara les
peticions de prestacions es poden tramitar en línia, però és molta la gent que no disposa
d’ordinador, de connexió a Internet o que simplement no ho sap fer funcionar. Per tot això, s’ha
aprovat per unanimitat que es presti aquest servei a l’illa de manera regular i permanent.  L’altr
a proposta, que ha comptat amb la presència de representants de la Plataforma d’Afectats per
la delimitació costanera de Formentera, ha aprovat, per majoria absoluta amb l'abstenció del
Partit Popular, que a l’avantprojecte de modificació de la Llei de Costes, actualment en
tramitació parlamentària, contempli a la disposició addicional quarta “deslinde de la isla de
Formentera”, que la servitud de protecció de Costes es mantingui en el seu traçat actual,
donant així compliment a la voluntat del poble de Formentera pel que fa a la protecció del seu
litoral. 

  

En segon terme, s’ha aprovat donar trasllat del present acord a totes les administracions
implicades i especialment al president del Govern de l’Estat, el Ministre de Medi Ambient, als
portaveus parlamentaris de tots els partits polítics representats al Congrés de Diputats, al
president del Govern de les Illes Balears, als diputats autonòmics de Balears al Congrés de
Diputats i a la Direcció General de Costes.

  

Per acabar, el Partit Popular ha formulat una pregunta relativa a la quantitat de multes que ha
cobrat el Consell de Formentera per venda ambulant i el Grup Independent ha preguntat sobre
les propostes del president en el Consell d’Administració d’Autoritat Portuària.

  

La part final de la sessió plenària ha set a càrrec de la consellera de Turisme, Comerç i
Mobilitat, Alejandra Ferrer, que ha dut a terme la seua compareixença sobre la feina feta en el
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darrer any.
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